
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
Zápisnica

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Pribyline, 
konaného dňa 30. septembra 2022

Prítomní poslanci: Pavel Holbus, Dušana Ilavská, Janka Mikušová, Daniel Pokrievka, Pavel Poliak, Zdena Račková, 
Ľuboslav Vaško

Ospravedlnení: Ing. Milan Kohút, Jakub Račko
Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva o 18:00 hod. otvoril zástupca starostu obce Pavel Holbus, prítomných 
privítal a informoval, že starosta obce Ing. Milan Kohút sa zo zdravotných dôvodov zasadnutia nezúčastní. 
Konštatoval, že je prítomných 7 poslancov a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.

K bodu 2
Do návrhovej komisie boli navrhnutí za predsedu Dušana Ilavská, za členov Janka Mikušová a Daniel 

Pokrievka. Za overovateľov zápisnice zástupca starostu určil Zdenu Račkovú a Ľuboslava Vašku, za 
zapisovateľku Ing. Zuzanu Fleischhackerovú.
Pavel Holbus požiadal poslancov, aby sa k návrhu vyjadrili hlasovaním. Prítomní prijali nasledovné uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. berie na vedomie

a) overovateľov zápisnice určených zástupcom starostu obce: Zdena Račková, Ľuboslav Vaško
b) zapisovateľa zápisnice určeného zástupcom starostu obce: Zuzana Fleischhackerová

2. volí
návrhovú komisiu v zložení: Dušana Ilavská -  predseda, Janka Mikušová, Daniel Pokrievka - členovia

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: P avel Holbus, D ušana Ilavská, Janka M ikušová, Zdena Račková, P avel Poliak, D aniel 
Pokrievka, Ľuboslav Vaško 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh bo l prija tý

K bodu 3
Pavel Holbus požiadal prítomných, aby sa hlasovaním vyjadrili k predloženému návrhu programu. 
Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh uznesenia:

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje

program rokovania nasledovne:
1. Otvorenie.
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice.
3. Schválenie programu rokovania.
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ a odpovede na otázky poslancov 

z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne.
5. Zmena rozpočtu č.2/2022.
6. Ponuka na odkúpenie akcií Primá banka Slovensko, a.s.
7. Žiadosť o finančný príspevok.
8. Správa riaditeľky školy o stave ZŠ s MŠ Jána Lajčiaka v Pribyline.
9. Predaj, zámena a prenájom majetku obce.
10. Rôzne.
11. Diskusia.
12. Záver.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Pavel Holbus, D ušana Ilavská, Janka M ikušová, Zdena Račková, Pavel Poliak, D aniel 
Pokrievka, Ľuboslav Vaško 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh bo l prija tý

K bodu 4
Pavel Holbus konštatoval, že na predchádzajúcom zasadnutí OZ neboli uznesením schválené žiadne úlohy. 
Predsedníčka návrhovej komisie: predniesla návrh uznesenia:

berie na vedomie



kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 
______ Kvórum potrebné na prijatie návrhu; 4_________

Poslanci: Počet:

Za: P avel H olbus, D ušana Ilavská, Janka M ikušová, Zdena Račková, P avel Poliak, D aniel 
Pokrievka, Ľuboslav Vaško

7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh bo l prija tý

K bodu 5
Pavel Holbus odovzdal slovo prítomnej ekonómke obce Kvetoslave Holbusovej.
Kvetoslava Holbusová: Zmena rozpočtu č. 2/2022 je presun prostriedkov z dôvodu navýšenia rozpočtu na 
výstavbu optickej siete o výšku DPH, nakoľko v predloženej cenovej ponuke bola cena bez DPH. 
Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

schvaľuje
Zmenu rozpočtu obce Pribylina č. 2/2022 v zmysle prílohy, ktorá je súčasťou tohto uznesenia.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: P avel Holbus, D ušana Ilavská, Janka M ikušová, Zdena Račková, P avel Poliak, D aniel 
Pokrievka, Ľuboslav Vaško 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh bo l prija tý

K bodu 6
Pavel Holbus: Bola nám doručená žiadosť spoločnosti PRIMÁ BANKA Slovensko o odkúpenie akcií ktoré 
u nich máme, ponúkajú nám cenu 12.540 EUR. V minulosti sme už ponuku na odkúpenie od nich dostali, a aj 
teraz sme sa na obecnej rade zhodli, že predaj akcií by nebol pre obec výhodný, je predpoklad že ich cena bude 
rásť.
Hlavný kontrolór obce: Primá banka sa snaží znížiť počet akcionárov. Súhlasím s tým, aby sme si akcie nechali. 
Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

1. berie na vedomie
ponuku Primá banky Slovensko , a.s. na odkúpenie akcií

2. nesúhlasí
s predajom akcií Primá banky Slovensko , a.s.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: P avel Holbus, D ušana Ilavská, Janka M ikušová, Zdena Račková, P avel Poliak, D aniel 
Pokrievka, Ľuboslav Vaško 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh bo l prija tý

K bodu 7
Pavel Holbus: Ďalej tu máme žiadosť o finančný príspevok na poskytovanie sociálnej služby pre Vieru Jurčovú, 
ktorá je umiestnené v zariadení opatrovateľskej služby Golden Age v Liptovskej Ondrašovej. Žiadosť spĺňa 
potrebné náležitosti, a obec má zo zákona povinnosť prispieť, tak ako to bolo aj v predchádzajúcich prípadoch 
ktoré sme prejednávali na OZ v tomto roku.
Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

1. berie na vedomie
Žiadosť o finančný príspevok na poskytnutie sociálnej služby

2. Schvaľuje
Poskytnutie príspevku vo výške 100,- EUR/mesačne na zabezpečenie financovania sociálnej služby pre občianku 
obce Pribylina Vieru Jurčovú v Zariadení pre seniorov Golden Age Liptovská Ondrašová.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Pavel Holbus, D ušana Ilavská, Janka Mikušová, Zdena Račková, P avel Poliak, D aniel 
Pokrievka, Ľuboslav Vaško 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh bo l prija tý



Pavel Holbus: Riaditeľka školy Mgr. Iveta Oravcová sa ospravedlnila, je chorá, správu o stave školy prednesie 
zástupkyňa školy pani Vyhlídalová.
PaedDr. Viera Vyhlídalová: V minulom školskom roku sme mali v základnej škole zapísaných 80 žiakov, 
otvorili sme 8 tried, 5. trieda nám chýbala. 78 žiakov ročník dokončilo. Zhoršenie študijných výsledkov bolo 
spôsobené ochorením COVID-19, nakoľko nebolo možné vyučovať on-line. Máme bohatú mimoškolskú 
činnosť, podrobnosti sú zaznamenané na stránke školy. V tomto školskom roku máme v prvej triede 7 nových 
žiakov a dvaja opakujú ročník.
Janka Mikušová: Koľko je učiteľov? Vraj 3 už odišli.
PaedDr. Viera Vyhlídalová: Odišla 1 učiteľka, za ňu už máme náhradu, a ešte odišla 1 asistentka. Takže máme 
10 učiteľov, 1 vychovávateľku a 1 asistentku v ZŠ a 3 učiteľky v MŠ, plus nepedagogickí zamestnanci. Naši 
pedagógovia sú kvalifikovaní a vzdelávajú sa aj naďalej, momentálne sú predmety matematika, výtvarná 
výchova a technika vyučované nekvalifikovane, pracujeme na doplnení kvalifikácie.
Zdena Račková: V materskej škole je tretia trieda otvorená?
Dušana Ilavská: V stredu 28.9. zasadala rada školy, skončila rozhodnutím starostu, že tretia trieda do konca 
roka bude, s tým že sa bude mesačne sledovať spotreba energií a ostatné náklady na prevádzku.
Ľuboslav Vaško: Koľko detí máme v MŠ?
Dušana Ilavská: Teraz je 33 detí, chodí ich menej lebo je veľa chorých.
Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

berie na vedomie
Správu riaditeľky školy o stave ZŠ s MŠ Jána Lajčiaka v Pribyline.

K bodu 8

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: P avel H olbus, D ušana Ilavská, Janka Mikušová, Zdena Račková, P avel Poliak, D aniel 
Pokrievka, Ľuboslav Vaško 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh bo l prija tý

K bodu 9
Pavel Holbus: Na predchádzajúcich OZ sme schvaľovali zámer predaja a zámeny pozemkov vo vlastníctve obce 
pre žiadateľov: Ľubomír Štepita, Ing. Ján Bolvanský, Ivan Pjatek. Zámery boli v súlade so zákonom zverejnené 
min. 15 dní pred termínom tohto OZ. Teraz budeme schvaľovať samotný predaj. Žiadatelia predložili znalecké 
posudky v ktorých určili cenu za m2, je na nás či schválime predaj za cenu určenú znaleckým posudkom alebo 
za vyššiu cenu.
Dušana Ilavská: Doteraz sme vždy predávali za cenu podľa znaleckého posudku, navrhujem urobiť tak aj teraz. 
Predsedníčka návrhovej komisie: predniesla návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

1. schvaľuje
Spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku obce v zmysle 9a) ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o 
majetku obcí v platnom znení a podľa Zásad hospodárenia s majetkom obce z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa, o ktorom OZ rozhoduje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov, ide o zámenu pozemkov vo 
vlastníctve Obce Pribylina č. KN-C 11054/15 ostatné plochy o výmere 28 m2, za pozemok vo vlastníctve 
Ľubomíra Štepitu a Slavomíry Štepitovej, Tatranská ulica 803/47, Pribylina, parc.č. KN-C 4632/2 o výmere 2 
m2,
Dôvodom hodným osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v 
znení neskorších predpisov je majetkovoprávne vysporiadanie pozemkov za účelom zarovnania okraja 
pozemkov. Ide teda o prípad zámeny niekoľkých m2 pozemku, ktoré je účelné len pre konkrétneho záujemcu a 
preto nemá zmysel vykonávať prevod uvedeného majetku obce dražbou alebo obchodnou verejnou súťažou.

2. schvaľuje
zámenu a predaj nehnuteľností v katastrálnom území Pribylina a to pozemok vo vlastníctve Obce Pribylina č. 
KN-C 11054/15 ostatné plochy o výmere 28 m2, za pozemok vo vlastníctve Ľubomíra Štepitu a Slavomíry 
Štepitovej, Tatranská ulica 803/47, Pribylina, parc.č. KN-C 4632/2 orná pôda o výmere 2 m2 podľa 
Geometrického plánu č. 35162431-125/2022 zo dňa 29.6.2022 ktorý vyhotovil Jaroslav Duriš, geodetické 
a kartografické práce, Matúškova 556, Liptovský Hrádok, s finančným doplatkom rozdielu 26 m2 za cenu určenú 
znaleckým posudkom č. 34/2022 ktorý vypracoval Ing. Peter Krivoš, Liptovský Hrádok dňa 6.7.2022: 8,21 €/m2 
t.j. za cenu 214,00 €.

Ide o prevod pozemku v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov a skutočnosti uvedené v bode 1. tohto uznesenia sú prípadom hodným osobitného zreteľa.

Zámer predať majetok obce bol schválený Obecným zastupiteľstvom v Pribyline dňa 27.6.2022 uznesením č. 
17/2022 a zverejnený dňa 30.8.2022.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 6
Poslanci: Počet:

Za: P avel Holbus, D ušana Ilavská, Janka Mikušová, Zdena Račková, P avel Poliak, D anie! 7



Pokrievka, Ľuboslav Vaško

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh bol prija tý

Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

1. schvaľuje
Spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku obce v zmysle 9a) ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o 
majetku obcí v platnom znení a podľa Zásad hospodárenia s majetkom obce z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa, o ktorom OZ rozhoduje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov, ide o zámenu pozemkov vo 
vlastníctve Obce Pribylina o celkovej výmere 26 m2 za pozemky vo vlastníctve Ing. Jána Bolvanského, Eleny 
Bolvanskej a Ivana Bolvanského, všetci bytom Ulica D. Jána Rumanna 246/29, Pribylina o celkovej výmere 13 
m2, a to nasledovne:___________________________________________________________________________
Obec Pribylina Ing.Ján Bolvanský, Elena Bolvanská, Ivan Bolvanský
LV Pare. č. Druh poz. Výmera 

v m2
LV Pare. č. Druh poz. Výmera 

v m2
2835 620/6 zast.plocha 17 189 619/2 zast.plocha 1
2835 33/6 zast.plocha 4 174 615/2 zast.plocha 11
a2835 33/7 zast.plocha 5 174 615/2 zast.plocha 1
Výmera v m2 spolu 26 Výmera v m2 spolu 13
Dôvodom hodným osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v 
znení neskorších predpisov je majetkovoprávne vysporiadanie pozemkov za účelom zosúladenia skutkového a 
právneho stavu. Ide teda o prípad zámeny niekoľkých m2 pozemku, ktoré je účelné len pre konkrétneho 
záujemcu a preto nemá zmysel vykonávať prevod uvedeného majetku obce dražbou alebo obchodnou verejnou 
súťažou.
2. schvaľuje
zámenu a predaj nehnuteľností v katastrálnom území Pribylina a to pozemky vo vlastníctve Obce Pribylina 
o celkovej výmere 26 m2 za pozemky vo vlastníctve Ing. Jána Bolvanského, Eleny Bolvanskej a Ivana 
Bolvanského, všetci bytom Ulica D. Jána Rumanna 246/29, Pribylina o celkovej výmere 13 m2, a to nasledovne:
Obec Pribylina Ing.Ján Bolvanský, Elena Bolvanská, Ivan Bolvanský
LV Pare. č. Druh poz. Výmera 

v m2
LV Pare. č. Druh poz. Výmera 

v m2
2835 620/6 zast.plocha 17 189 619/2 zast.plocha 1
2835 33/6 zast.plocha 4 174 615/2 zast.plocha 11
2835 33/7 zast.plocha 5 174 615/2 zast.plocha 1
Výmera v m2 spolu 26 Výmera v m2 spolu 13
podľa geometrického plánu č. 45347191-41/2022 zo dňa 10.6.2022, ktorý vyhotovil DAGEON s.r.o., Agátová 
485/8, Liptovský Mikuláš, s finančným doplatkom rozdielu 13 m2 za cenu určenú znaleckým posudkom č. 
36/2022 ktorý vypracoval Ing. Peter Krivoš, Liptovský Hrádok dňa 14.7.2022: 13,21 €/m2, t.j. za cenu 172,00 €.
Ide o prevod pozemku v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov a skutočnosti uvedené v bode 1. tohto uznesenia sú prípadom hodným osobitného zreteľa.
Zámer predať majetok obce bol schválený Obecným zastupiteľstvom v Pribyline dňa 27.6.2022 uznesením č. 

18/2022 a zverejnený dňa 30.8.2022.
Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 6

Poslanci: Počet:
Za: P avel Holbus, D ušana Ilavská, Janka Mikušová, Zdena Račková, Pavel Poliak, D aniel 

Pokrievka, Ľuboslav Vaško 7
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh bo l prija tý

Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

1. schvaľuje
Spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku obce v zmysle 9a) ods. 8 písm. e) zákona č.138/1991 Zb. o 
majetku obcí v plamom znení a podľa Zásad hospodárenia s majetkom obce z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa, o ktorom OZ rozhoduje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov a to pozemok KNC 4431/14, k. ú. 
Pribylina o výmere 71 m2, druh zastavaná plocha a nádvorie, do vlastníctva Ivana Pjateka, Vyšné Hágy 39, 
Vysoké Tatry.
Dôvodom hodným osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v 
znení neskorších predpisov je majetkovoprávne vysporiadanie pozemkov. Predmetný pozemok nie je prístupný z 
verejnej komunikácie, ide o pozostatok starej poľnej cesty ktorá už ďalej nevedie, vklinený medzi pozemkami 
dvoch vlastníkov, pre obec je neupotrebiteľný a prebytočný.

2. schvaľuje



predaj nehnuteľnosti - pozemku vo vlastníctve Obce Pribylina KNC 4431/14, k. ú. Pribylina o výmere 71 m2, 
druh zastavaná plocha a nádvorie, podľa Geometrického plánu č. 52262758-42/2022, ktorý dňa 19.08.2022 
vyhotovil SMART Geodézia s.r.o., Stodolova 1882/4, 031 01 Liptovský Mikuláš, do vlastníctva Ivana Pjateka, 
Vyšné Hágy 39, Vysoké Tatry, za cenu určenú znaleckým posudkom č. 143/2022 ktorý vypracovala Dana 
Piatková, Hviezdoslavova 14, Liptovský Mikuláš dňa 23.9.2022: 19,09 €/m2, t.j. za cenu 1.356,00 €.

Ide o prevod pozemku v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov a skutočnosti uvedené v bode 1. tohto uznesenia sú prípadom hodným osobitného zreteľa.

Zámer predať majetok obce bol schválený Obecným zastupiteľstvom v Pribyline dňa 10. decembra 2021 
uznesením č. 56/2021 a zverejnený dňa 6.9.2022.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 6
Poslanci: Počet:

Za: P avel Holbus, D ušana Ilavská, Janka M ikušová, Zdena Račková, Pavel Poliak, D aniel 
Pokrievka, Ľuboslav Vaško 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh bol p rija tý

Pavel Holbus: Ďalej schvaľujeme predaj plynovodu a plynovej prípojky k obecnej bytovke prevádzkovateľovi 
SPP-distribúcia, dôvodom je prenesenie zodpovednosti za prípadnú poruchu a náklady s tým spojené. Zámer tu 
už bol schválený a tiež bol zverejnený. Navrhujeme predaj za symbolickú cenu 1 euro.
Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 

/. schvaľuje
Spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku obce v zmysle 9a) ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o 
majetku obcí v platnom znení a podľa Zásad hospodárenia s majetkom obce z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa, o ktorom OZ rozhoduje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov, ide o zámer prevodu majetku obce 
-  plynovodu a plynovej prípojky k Nájomnému bytovému domu č. 19 na parcele KNC 1175/6, k. ú. Pribylina: 
STL plynovod PE D 50 -  44,2 m, pripojovací plynovod PE D 32 -  303 m + GK DN 25 vrátane prepoja, za 
účelom prenesenia zodpovednosti za opravu prípadných porúch na zariadení a znášanie nákladov na ich 
odstránenie, na prevádzkovateľa siete SPP-distribúcia, a.s.
Dôvodom hodným osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v 

znení neskorších predpisov je majetkovoprávne vysporiadanie majetku obce. Ide teda o prípad prevodu majetku, 
ktorý je účelný len pre konkrétneho záujemcu a preto nemá zmysel vykonávať prevod uvedeného majetku obce 
dražbou alebo obchodnou verejnou súťažou.
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov.

2. schvaľuje
predaj majetku obce Pribylina -  plynovodu a plynovej prípojky k Nájomnému bytovému domu č. 19 na parcele 

KNC 1175/6, k. ú. Pribylina: STL plynovod PE D 50 -  44,2 m, pripojovací plynovod PE D 32 -  303 m + GK 
DN 25 vrátane prepoja, do vlastníctva SPP-distribúcia, a.s., Mlynské nivy 44/b, Bratislava, za cenu 1 euro. 
Zámer predať majetok obce bol schválený Obecným zastupiteľstvom v Pribyline dňa 27. júna 2022 uznesením č. 
23/2022 a zverejnený 30.8.2022.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 6
Poslanci: Počet:

Za: P avel Holbus, D ušana Ilavská, Janka M ikušová, Zdena Račková, P avel Poliak, D aniel 
Pokrievka, Ľuboslav Vaško 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh bol prija tý

Pavel Holbus: Nájomník z bytového domu č. 19 Ing. Martin Fleischacker nás požiadal o prenájom pozemku 
24m2 pri bytovke za účelom umiestnenia garáže. Zatiaľ sú vybudované 4 garáže. Cena je schválená uznesením 
OZ 3 EUR/m2.
Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

schvaľuje
prenájom nehnuteľnosti vo vlastníctve obce Pribylina a to: prenájom pozemku o výmere 24 m2 na parc.č. KNC 
1175/3 pri NBD č. 19/4 pre Ing. Martina Fleischhackera, Ulica Emila Janotku 19/4, Pribylina za účelom 
vybudovania garáže - dočasnej stavby, za nájomné vo výške 3,00 EUR/m2 /ročne.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: P avel Holbus, D ušana Ilavská, Janka Mikušová, Zdena Račková, P avel Poliak, D aniel 
Pokrievka, Ľuboslav Vaško

7

Proti; 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh bol prija tý



K bodu 10

Pavel Holbus: V bode Rôzne máme žiadosť spol. FIBRIS o prenájom optickej siete. Ako sme im už odpovedali, 
optická sieť ešte nebola odovzdaná.
Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

L berie na vedomie
žiadosť spol. FIBRIS s.r.o. o prenájom optickej siete 

2. poveruje
starostu obce po ukončení výstavby optickej siete a odovzdaní diela prejednať možnosti ďalšieho nájmu 
s nájomcom siete TES Média, s.r.o. Žilina.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: P avel Holbus, D ušana Ilavská, Janka Mikušová, Zdena Račková, P avel Poliak, D aniel 
Pokrievka, Ľuboslav Vaško 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh bol prija tý

Pavel Holbus: Ako viete, blíži sa koniec volebného obdobia poslancov OZ a starostu. V bode Rôzne máme 
poslednú záležitosť na prejednanie - schválenie preplatenia nevyčerpanej dovolenky starostu obce. Prosím pani 
ekonómku o bližšie informácie.
Kvetoslava Holbusová: K dnešnému dňu má pán starosta 47 dní nevyčerpanej dovolenky, ktorú si už nestihne 
vybrať. V zmysle zákona má nárok na jej preplatenie, preplatiť sa mu môže len na základe schváleného 
uznesenia OZ.
Dušana Ilavská: Túto otázku sme na obecnej rade neprebrali. Dá sa to odložiť do budúceho OZ?
Kvetoslava Holbusová: Toto už je posledné zasadnutie, nedá sa to odložiť.
Hlavný kontrolór obce: Zamestnancovi sa nevyčerpaná dovolenka prepláca, ani starostovia by nemali byť 
ukrátení. Podmienkou na preplatenie je prijaté uznesenie.
Dušana Ilavská: Dávam poslanecký návrh -  preplatiť len 20 dní, namiesto navrhovaných 30 dní.
Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

schvaľuje
vyplatenie náhrady platu starostu Ing. Milanovi Kohútovi za nevyčerpanú dovolenku za rok 2022 v rozsahu 20 
dní.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu; 4
Poslanci: Počet:

Za: D ušana Ilavská, Janka M ikušová, Zdena Račková, Pavel Poliak, D aniel Pokrievka 5
Proti: Pavel Holbus, Ľuboslav Vaško 2
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh bo l prija tý

K bodu 11

Pavel Holbus: Otváram diskusiu. Má niekto z prítomných príspevok? 
nikto sa neprihlásil

Na záver Pavel Holbus poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil o 19:03 hod.

Zapísala:

Ing. Zuzana Fleischhackerová

Overovatelia:

Zdena Račková 
Ľuboslav Vaško


